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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

18. december 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 534

Ministeren skriver i svar på spørgsmål nr. 242 af den 13. november 2009, at 

DSB har oplyst, "at DSB siden maj har konstateret, at AnsaldoBredas 

computerløsning på det IC4-togsæt..er bedre og mere robust end forudset", 

hvilket ikke synes at stemme overens med den status, DSB gav den 20. maj 

2009, hvor det bl.a. hed sig, at det "største problem ved IC4-toget er togets 

software. Det er vurderingen, at denne skal gennemgå en betydelig 

opgradering." Kan ministeren bekræfte, at DSB er nået til den nye erkendelse 

i dagene mellem den 21. og den 31. maj, og vurderer ministeren, at dette er 

sandsynligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den .

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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